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AMENDEMENT I.4.1

De raad van de gemeente Weert bijeen in de vergadering van 1 november 2077,

Overwegende dat:
o als prioriteit 10 in de begroting 20LB voor 2018 een bedrag van € 155.000,- is

opgenomen en de iaren daarna een bedrag van € 310.000,- voor het verhogen
van het exploitatiebudget museum o.b.v. museumvisie;

o de afspraak geldt dat prioriteiten die in de begroting vetgedrukt staan
aangegeven in een afzonderlijk raadsvoorstel aan de raad ter besluitvorming
wordt voorgelegd;

o prioriteit 10 niet vetgedrukt is;
o het prioriteitenbudget in 2018 en volgende jaren fors zal worden overschreden;
o de kosten voor renovatie en herinrichting voor het museum hoger uitvallen dan

bij de museumvisie was voorzien;
r het wenselijk is dat de raad prioriteit 10 als een afzonderlijk raadsvoorstel krijgt

voorgelegd, zodat er een specifieke afinreging kan worden gemaakt waarbij ook
rekening wordt gehouden met de aspecten waardoor renovatie en herinrichting
van het museum hoger uiwallen;

Wijzigt het voorstel als volgt:

Maakt van prioriteit 10 in de begroting fverhogen van het exploitatiebudget museum
o.b.v. museumvisie) een vetgedrukte prioriteit.

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie DUS Weert
C. Beenders-van Dooren

Fractie Juist495
R. Zincken



Portefeu illehouder: G. Gabriels Akkoord: Afdeling OCSW

Opsteller reactie Noelle Kemmerling
Afgestemd met: Frank van Beeck

Programma:

Nummer Motie of
amendement:

1.A.1

Partij DUS en Juist495

Motie/amendement
Wijzigt het voorstel als volgt:

Maakt van prioriteit 10 in de begroting (verhogen van het exploitatiebudget museum o.b.v. museumvisie)
een vetgedrukte prioriteit.

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:

Prioriteit 10 is niet vet gedrukt omdat het een uitvoering betreft van de door de raad vastgestelde
museumvisie in januari 2Ot7.

Het is niet wenselijk dat prioriteit 10 opnieuw aan de raad wordt voorgelegd. Hiervoor zijn diverse
redenen aan te voeren:

1. De raad heeft reeds ingestemd met de museumvisie en de bedragen zijn de resultaten hiervan;
2. De raad heeft reeds ingestemd met de renovatie en herinrichting van het museum, waardoor er

een go is gegeven voor de opbouw van een nieuw museum;
3. De museumfunctie niet kan worden ontwikkeld als er geen exploitatiebedrag beschikbaar is;
4. Het indienen van een raadsvoorstel omtrent de exploitatie een vertraging gaat opleveren van 3 tot

4 maanden met betrekking tot zowel de organisatieontwikkeling, het ontwikkelen van de inhoud
als ook met betrekking tot de herinrichting. Hiermee komt de planning van de renovatie en
herinrichting in gevaar;

5. Het amendement indirect opnieuw de vraag stelt een exploitatie uitwerking voor te leggen; een

amendement omtrent deze vraag is reeds verworpen in de raadsvergadering van 25 oktober;
6. Het niet haalbaar is een exploitatieopzet te maken alvorens er een nieuw team mee aan de slag

kan gaan. Zonder exploitatiebudget kan er geen team worden geformeerd;
7. Het een vreemde keuze is in te stemmen met een investering van 4.1 miljoen in'stenen'als er

geen inhoud ontwikkeld kan worden. De inhoud zal het museum uiteindelijk tot een succes
moeten maken,



AMENDEMENT 1.4.2

De raad van de gemeente Weert bijeen in de vergadering van 1 november 20t7,

Overwegende dat:
o als prioriteit 12 in de begroting 2018 een investeringsbedrag van € 300.000,- en

meerjarig een bedrag van € 15.750,- is opgenomen voor het verbeteren van
trottoirs;

o de afspraak geldt dat prioriteiten die in de begroting vetgedrukt staan
aangegeven in een afzonderlijk raadsvoorstel aan de raad ter besluitvorming
wordt voorgelegd;

e prioriteit LZ niet vetgedrukt is;
o het prioriteitenbudget in 2018 en volgende jaren fors zal worden overschreden;
o het wenselijk is dat de raad prioriteit 12 als een afzonderlijk raadsvoorstel krijgt

voorgelegd, met een plan van aanpak voor de totale verbetering van de trottoirs
in Weert (waar, hoe en wanneer) zodater een specifieke afirueging kan worden
gemaakt;

Wijzigt het voorstel als volgt:

Maakt van prioriteit 12 in de begroting (verbeteren trottoirs) een vetgedrukte prioriteit.

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie DUS Weert
C. Beenders-van Dooren



Portefeuillehouder: M. van den Heuvel Akkoord: Afdeling OG

Opsteller reactie: D. Franssen Afgestemd met I. Linssen - OG
L. Rove- OG

Programma

Nummer Motie of
amendement:

i.A.2, prioriteit 12 verbeteren trottoirs

Partij DUS

It{otþ/amendement
De raad van de gemeente Weert bijeen in de vergadering van 1 november 2017,
Overwegende dat:

¡ als prioriteit 12 in de begroting 2018 een investeringsbedrag van € 300.000,- en meerjarig een
bedrag van € 15.750,- is opgenomen voor het verbeteren van trottoirs;

. de afspraak geldt dat prioriteiten die in de begroting vetgedrukt staan aangegeven in een
afzonderlijk raadsvoorstel aan de raad ter besluitvorming wordt voorgelegd;

. prioriteit 12 niet vetgedrukt is;

. het prioriteitenbudget in 2018 en volgende jaren fors zal worden overschreden;

. het wenselijk is dat de raad prioriteit 12 als een afzonderlijk raadsvoorstel krijgt voorgelegd, met
een plan van aanpak voor de totale verbetering van de trottoirs in Weert (waar, hoe en
wanneer) zodat er een specifieke afweging kan worden gemaakt;

Wijzigt het voorstel als volgt:
Maakt van prioriteit 12 in de begroting (verbeteren trottoirs) een vetgedrukte prioriteit.
En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie DUS Weert
C. Beenders-van Dooren

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Door de toename in schadebeelden vanwege ouderdom is er extra budget nodig om herstelmaatregelen
uit te voeren. De beslissing over welke trottoirs aangepakt worden, wordt genomen op basis van de
CROW-inspecties, actuele schouwen en meldingen die binnenkomen. Het is belangrijk dat het College snel
en adequaat kan handelen op basis van de genoemde CROW-inspecties, actuele schouwen en meldingen.
In dat kader wordt dit amendement ontraden



Amendement 1.4.3

Ondenuerp: Exploitatiebudget museum

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 1 november 2017,

Constaterende dat:
o De gemeenteraad van Weert op 25 januari 2017 de museumvisie heeft vastgesteld
o De gemeenteraad van Weert op 25 oktober 2O17 een bedrag van € 4.1 miljoen ter

beschikking heeft gesteld voor het renoveren van het rijksmonument en het
integreren van de museumfunctie

o Voor de uitvoering van de museumvisie in de begroting 2018 een prioriteit is
opgenomen voor het ophogen van het exploitatiebudget van het museum ten
bedrage van € 155.000 (2018) en € 310.000 (2019 e.v.)

. Er op dit moment (nog) geen (uitgewerkÐ ondernemingsplan is

Ovenregende dat:
. Organisatiestructuur, bedrijfsvoering en personele bezetting op orde moeten zijn om

de ambities zoals verwoord in de museumvisie te kunnen realiseren
o Een redelijke termijn hiervoor maximaal 3 jaar is
o De financiering van deze opstartfase een incidenteel karakter heeft
o De dekking in de begroting hierop moet aansluiten
. Na evaluatie moet blijken of de ophoging van het exploitatiebudget daadwerkelijk

(structureel) bijdraagt aan de realisatie van de ambities zoals verwoord in de
museumvisie

o De raad op basis van de evaluatie moet besluiten over een structurele verhoging van
het exploitatiebudget

Wijzigt de begroting 2018 als volgt:
o Prioriteit 10 Verhoging exploitatiebudget museum o.b.v. museumvisie komt te

vervallen als structurele last voor de jaren 2018 e.v.
o Prioriteit 10 Verhoging exploitatiebudget museum o.b.v. museumvisie wordt

opgevoerd als incidentele last voor de jaren 2018,2019 en 2020

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie WD,

W. van Eiik



Portefeuillehouder G. Gabriels Akkoord Afdeling OCSW

Opsteller reactie Noelle Kemmerling
Afgestemd met: F. van Beeck

Programma

Nummer Motie of
amendement:

1.A.3

Pa rtij : WD

Motie/amendement
Amendement
Wijzigt de begroting 2018 als volgt:

. Prioriteit 10 Verhoging exploitatiebudget museum o.b.v. museumvisie komt te vervallen als
structurele last voor de jaren 2018 e.v.

¡ Prioriteit 10 Verhoging exploitatiebudget museum o.b.v. museumvisie wordt opgevoerd als
incidentele last voor de jaren 2018,2019 en 2020

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
x Ontraden
O Overnemen

Antwoord:

Overwegende dat:
. Organisatiestructuur, bedrijfsvoering en personele bezetting op orde moeten zijn om de

ambities zoals verwoord in de museumvisie te kunnen realiseren

Pas per 1 januari 2019 kan de personele bezetting van het museum op sterkte worden gebracht, in
verband met de ter beschikking gestelde middelen. ln 2018 wordt er wel al een nieuwe organisatie
opgezet, zonder de extra fte. lndien er reeds in 2020 wordt geëvalueerd, kan de nieuwe fte slechts
voor 1 jaar, zonder verder vooruitzicht worden aangenomen. De vraag is of er een geschikte
medewerker te vinden is op deze voorwaarden deze (onmogelijke) uitdaging wilt aangaan. Het is
belangrijk om continuileit te waarborgen, ook in de personele bezetting.

a Een redelijke termijn hiervoor maximaal 3 jaar is

De raad heeft op 25 oktober besloten het museumgebouw te gaan renoveren en herinrichten. Met
de investering van 4.1 miljoen worden de facilitaire voorwaarden om een museum nieuwe stijl te
ontwikkelen geschapen. De inhoud maakt uiteindelijk het museum, niet de stenen. Om de inhoud
goed te kunnen opzetten is continuiTeit noodzakelijk. Een incidenteel subsidie biedt deze
continuileit en zekerheid niet. Alleen een structurele bijdrage biedt voldoende duidelijkheid en
mogelijkheden om een inhoudelijk stevig museum neer te zetten. Bovendien opent het museum
haar deuren pas in het najaar van 2019(.); als er wordt uitgegaan van een incidenteel subsidie van
drie jaar, zal er in 2020 al moeten worden geëvalueerd.
leder bedrijf heeft 3 tot 5 jaar nodig om zich te bewijzen c.q. levensvatbaar te worden. Zo ook het
museum. Pas vanaf de opening kan gewerkt worden aan naamsbekendheid en het verkrijgen van
draagvlak. lndien het budget maar beschikbaar is tot 2021 is het tevens niet mogelijk om een
meeriarenproqrammerinq op te zetten omdat er qeen contracten worden aanqeqaan met te



presenteren kunstenaars en vormgevers. ln de regelworden bekende kunstenaars - die in de
ambities van het museum passen - 1 tot 2 jaar van te voren'geboekt'.

De financiering van deze opstartfase een incidenteel karakter heeft

Het budget dient een structureel karakter te hebben

De dekking in de begroting hierop moet aansluiten

a

a

Na evaluatie moet blijken of de ophoging van het exploitatiebudget daadwerkelijk
(structureel) bijdraagt aan de realisatie van de ambities zoals ven¡roord in de museumvisie

De (verwezenlijking van de) ambities en het functioneren van het museum - de organisatie-
kunnen pas 3 jaar na opening worden geëvalueerd. Eerder zou niet reel zijn omdat het museum
pas in het derde kwartaal 2019 de deuren opent voor publiek. Een evaluatie na 3 tot 6 maanden
geeft geen goed beeld.

De raad op basis van de evaluatie moet besluiten over een structurele verhoging van het
exploitatiebudget

Om het museum een zo groot mogelijke slagingskans te bieden, is een structureel budget
noodzakelijk. Alleen op deze manier kan continuileit worden geboden. Zowel naar het museum als
ook naar andere geldschieters en fondsen. Een incidenteel budget zal andere potentiele financiële
partners afschrikken. Ook is het de vraag of het museum geregistreerd kan blijven in het
museumregister. ls dit niet het geval, zal het museum fors aan status inboeten (dan wordt het nog
moeilijker om fondsen te werven, kunstenaars aan het museum te binden en bruiklenen ter
verkrijgen).
Uiteraard dient er een jaarlijkse evaluatie plaats te vinden. ln de jaren 2018 en 2019 zal deze
evaluatie in de vorm van een werkplan en de bereikte resultaten ter informatie worden
aangeboden.

(*) Planning ontwikkeling museum nieuwe stijl:
. 2018 wordt gebruikt om de museumorganisatie op te zetten: invullen van functies die noodzakelijk zijn om de

ambities te ven¡vezenlijken. Dat betekent een reorganisatie.
. Het museum wordt ontmanteld en de collectie gedigitaliseerd.
o 2018 wordt ook gebruikt om de plannen van de renovatie en herinrichting verder te detailleren en met de

uitvoering te beginnen. De prioriteit ligt op het inhoudelijk vlak: uitwerken collectie presentaties, voorbereidingen
openingstentoonstellingen, pr- en marketingplan, fondsenwerving. Tevens wordt er een begin gemaakt aan de
meerjarenprogrammering en het collectieplan. Uiteindelijk komt alles samen in een exploitatieopzet.

o ln 2019 wordt de nieuwe functie conservator tentoonstellingen / coördinator ingevuld.
. ln 2019 wordt er daadwerkelijk gebouwd.
. 2019: voorbereiding opening
. Opening najaar 2019, plus presentatie programmering 2020 en 2021.

a

a



Weeft

D66

AMENDEMENT I.4.4

Onderwerp: prioriteit 70 verhoging exploitatiebudget museum o.b.v. museumvisie

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 1 november 2017

Overwegende dat

. Het van belang is dat duidelijk is dat er straks naast de bestaande collecties ook
hedendaagse kunst- en cultuuruitingen in het museum betrokken worden.

. In de toelichting bij prioriteit 10 d¡t nu niet terug te lezen is.
¡ De raad bij het vaststellen van de museumvisie hierover wel een motie heeft

aangenomen.

Wijzigt de tekst van de toelichting als volgt:

Aan de tekst van de toelichting van prioriteit 10 op pagina 49 van de begroting
wordt als derde alinea de onderstaande tekst toegevoegd:
"Bij de programmering van het museum worden ook hedendaagse kunst- en
cultuuruitingen betrokken die de zintuiglijke beleving van het verhaal versterken."

En gaat over tot de orde van de dag

Fractie D66
Marie-Michèle Stokbroeks

a



Portefeuillehouder G. Gabriels Akkoord Afdeling: OCSW

Opsteller reactie Noelle Kemmerling
Afgestemd met F. van Beeck

Programma

Nummer Motie of
amendement:

1.A.4

Partij D66

Motie/amendement
Wijzigt de tekst van de toelichting als volgt:
¡ Aan de tekst van de toelichting van prioriteit 10 op pagina 49 van de begroting
wordt als derde alinea de onderstaande tekst toegevoegdl
"Bij de programmering van het museum worden ook hedendaagse kunst- en
cultuuruitinqen betrokken die de zintuiglij ke belevi van het verhaal versterken."
Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
O Ontraden
x Overnemen

Antwoord:
. Bij de uitwerking van de programmering wordt, met betrekking tot de wisselende

tentoonstellingen, uitgegaan van presentaties van hedendaagse kunst en vormgeving. Op de le
verdieping en de zolder worden 2 collectiepresentaties gemaakt. Op de begane grond vinden per
jaar 2 tijdelijke tentoonstellingen plaats. In het medium scenario vinden tevens 2

tentoonstellingen op locatie plaats. Deze 4 wisselende tentoonstellingen presenteren hedendaagse

kunst en vormgeving. De geplande openingstentoonstelling met (onder voorbehoud) werk van
Studio Job geeft hier al invulling aan.

. Als het gaat om hedendaagse cultuuruitingen: hiermee wordt met name in de (al dan niet aan

tentoonstelli ngen gerelateerde) oublieksactiviteiten rekenino qehouden.



AMENDEMENT 1.4.5

Onderwerp: Verkeersveiligheid scholen

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 1 november 2O17,

Overwegende dat:

o in de begroting is opgenomen dat de aanpak verkeersonveilige fietsknelpunten en

schoolroutes een vervolg krijgt;
o in de resultaten hierover niets terug te vinden is;

¡ verkeersveiligheidsprojecten voor ouderen, het behalen van het verkeersveiligheídslabel

door alle scholen, knelpunten ringbanenstelsel en een vervolgaanpak onveilige

verkeerssituaties als resultaten zijn opgenomen;
o büvoorbeeld schoolroutes van Laarveld naar basisschool Sint Franciscus en de omgeving van

de Montessorischool veiliger kunnen.

Wijzigt het voorstel als volgt:

Voegt bij "Wat zijn de resultaten" achter 1.6.1. op pagina 64 toe: "Concrete maatregelen die de

verkeersveiligheid van schoolroutes en de directe omgeving van scholen verbeteren".

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie D66,
Marie-Michèle Stokbroeks



Portefeuillehouder Martijn van den Heuvel Akkoord Afdeling: Ruimte & Economie

Opsteller reactie: Marian Arts
Afgestemd met: Rob van Ekeren

Programma 1. Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

1,4.5

Partij D66

Amendement
Voegt bij "Wat zijn de resultaten" achter 1.6.1. op pagina 64 toe: "Concrete maatregelen die de
verkeersveiligheid van schoolroutes en de directe omgeving van scholen verbeteren".

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
O Ontraden
X Overnemen

Antwoord:
Bij'Wat zijn de resultaten'staat nu in de begroting:'Start oplossen knelpunten uit de nota Inventarisatie
Knelpunten Ringbanenstelsel 2017 en vervolg aanpak onveilige verkeerssituaties'. Hierin zijn mede
begrepen de maatregelen die betrekking hebben op schoolroutes en de directe omgeving van scholen. De
schoolroutes hebben ook betrekking op de ringbanen. Het amendement kan derhalve worden
overgenomen.



SP.
Amendement I.A.6

Onderwerp: Gratis bewaakte fietsenstalling

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:
o De gemeente het fietsgebruik in Weert wil stimuleren;
. Een compacte stad als Weert zich prima leent voor verplaatsing per fiets;
o Faciliteiten en infrastructuur in Weert er daarom op ingericht dienen te zijn dat iedereen en

van jongs af aan wordt aangemoedigd om te fietsen;
¡ Een bewaakte fietsenstalling in dit streven past;
o Het voor de groeiende doelgroep van (recreatieve) ouderen met een elektrische fiets

welhaast essentieel is dat Weert beschikt over een bewaakte fietsenstalling;
¡ Uit ervaring in het verleden blijkt dat het gratis gebruik laten maken van de bewaakte

fietsenstalling tot een flinke toename in het aantal gebruikers leidt; 1'

o Een gratis bewaakte fietsenstalling de parkeerdruk voor fietsen in de daarvoor bestemde
stallingsplekken als ook het wild parkeren van fietsen in de binnenstad kan verminderen;

. Van een gratis bewaakte fietsenstalling een positief signaal uitgaat wat de
aantrekkelijkheid van de binnenstad kan vergroten;

¡ De baten van de bewaakte fietsenstalling voor de gemeente 12.000 euro per jaar relatief
laag zijn, zeker tegenover de kosten van 121.000 euro;

Wijzigt de begroting als volgt:

Besluit om het gebruik van de bewaakte fietsenstalling in Weert vanaf 2018 gratis te
maken en de kosten, 12.000 euro op jaarbasis, ten laste te brengen van het
begrotingssaldo.

En gaat over tot de orde van de dag

a

Fractíe SP, Fractie Weert Lokaal, Fractie WD,

J. Goubet L. Kusters W. van Eijk

r Toelichting:
Tussen 2010 en 2012 was het gebruik van de bewaakte fietsenstalling gratis. Het aantal gestalde
fietsen nam toen toe van 61,404 in 2009 naar 109.080 in2011.



Portefeuillehouder M vd Heuvel Akkoord Afdeling: WH

Opsteller reactie Leon Heesen
Afgestemd met

Loet Koppen-Financiën
Jurjen Feld-Openbaar
Gebied

Programma: 1 Woonklimaat

Nummer l4etieef
amendement:

1,A.6

Partij: SP - Weert Lokaal - VVD

l{otic/amendement
Onderwerp: gratis bewaakte fietsenstalling

Overwegende dat:
. De gemeente het fietsgebruik in Weert wil stimuleren;
. Een compacte stad als Weert zich prima leent voor verplaatsing per fiets;
. Faciliteiten en infrastructuur in Weert er daarom op ingericht dienen te zijn dat iedereen en
van jongs af aan wordt aangemoedigd om te fietsen;
o Een bewaakte fietsenstalling in dit streven past;
o Het voor de groeiende doelgroep van (recreatieve) ouderen met een elektrische fiets
welhaast essentieel is dat Weert beschikt over een bewaakte fietsenstalling;
o Uit ervaring in het verleden blijkt dat het gratis gebruik laten maken van de bewaakte
fietsenstalling tot een flinke toename in het aantal gebruikers leidt; r.

o Een gratis bewaakte fietsenstalling de parkeerdruk voor fietsen in de daarvoor bestemde
stallingsplekken als ook het wild parkeren van fietsen in de binnenstad kan verminderen;
. Van een gratis bewaakte fietsenstalling een positief signaal uitgaat wat de
aantrekkelijkheid van de binnenstad kan vergroten;
. De baten van de bewaakte fietsenstalling voor de gemeente 12.000 euro per jaar relatief
laag zijn, zeker tegenover de kosten van 121.000 euro;

Wijzigt de begroting als volgt:
. Besluit om het gebruik van de bewaakte fietsenstalling in Weert vanaf 2018 gratis te maken
en de kosten, 12.000 euro op jaarbasis, ten laste te brengen van het begrotingssaldo.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie SP, Fractie Weert Lokaal, Fractie VVD,
J. Goubet L. Kusters W. van Eiik

Reactie portefeuillehouder in de raad
+eveøeeig
O Ontraden
ê€vernemen

Antwoord:
Om de wildgroei tegen te gaan en het fietsgebruik te stimuleren worden extra fietsparkeermogelijkheden
gecreëerd in de Beekstraat en op de Korenmarkt, conform het beleidsplan fietsparkeren. In dat kader
ontraden wij dit amendement.

Het is bovendien geen argument dat de inkomsten van € 12.000,-- in geen verhouding staan tot de
kosten om de stallingskosten structureel te verminderen.
Gezien de laagdrempelige stallingskosten, slechts € 0,50 hetgeen voor vele eigenaren van (elektrische)
fietsen een zeer acceptabel bedrag is, en het aantal m2 van de bewaakte fietsenstalling voorzien wij geen
mindere wildqroei aan het stallen van fietsen in de binnenstad.



E@
@
MOTIE t.M.1

Onderwerp: Trottoirs

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 1 november 2017,

Overwegende dat:

er in de begroting 300.000 euro wordt geînvesteerd om een inhaalslag te maken voor het
verbeteren van de trottoirs;
door de vergrijzing steeds meer ouderen met hulpmiddelen als rollators gebruik maken van

de trottoirs;
er bij het verbeteren van de trottoirs rekening gehouden kan worden met het opt¡maal

toegankelijk maken;

Draagt het College op

bij het verbeteren van de trottoirs niet alleen de stoepen recht te leggen, maar zo veel

mogelijk te zorgen voor op- en aflopende trottoirs;
te zorgen voor voldoende zitgelegenheden voor ouderen op routes van wooncomplexen
voor ouderen naar de binnenstad.

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie D66,

Jeffreye Vossen

a

a

a

a



Portefeuillehouder: M. van den Heuvel Akkoord: Afdeling: OG

Opsteller reactie: D. Franssen Afgestemd met: I. Linssen - OG
L. Rove - OG

Programma 1. Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

I,M.1, trottoirs

Partij: D66

Motie/arnendemart
Onderwerp: Trottoirs
De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 1 november 2017,
Overwegende dat:

. er in de begroting 300.000 euro wordt geÏnvesteerd om een inhaalslag te maken voor het
verbeteren van de trottoirs;

. door de vergrijzing steeds meer ouderen met hulpmiddelen als rollators gebruik maken van
de trottoirs;

. er bij het verbeteren van de trottoirs rekening gehouden kan worden met het optimaal
toegankelijk maken;
Draagt het College op:

. bij het verbeteren van de trottoirs niet alleen de stoepen recht te leggen, maar zo veel
mogelijk te zorgen voor op- en aflopende trottoirs;

o te zorgen voor voldoende zitgelegenheden voor ouderen op routes van wooncomplexen
voor ouderen naar de binnenstad.

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie D66,
Jeffreye Vossen

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Ontraden, omdat de motie feitelijk over 2 zaken gaat: trottoirs en zitgelegenheden.
- trottoirs: overbodig, omdat hetgeen de motie beoogt al staand beleid is.
- zitgelegenheden: hier is de begrote € 300.000 niet voor bedoeld. Als er van dit geld zitgelegenheden
worden aanqeschaft dan kan het qeld minder slaqvaardiq worden inqezet voor verbeteren van trottoirs.



$P.
Motie r.M,2

Ðcs

Onderwerp: Statiegeld kleine flesjes en blikjes

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:
. De Tweede Kamer op 13 decembe¡ 2017 in de commissie lnfrastructuur en Milieu het

Onderzoek statiegeld kleine flesjes en blikjes behandeld;
o Dit rapport inzicht biedt in de kosten en effecten van het invoeren van een

statiegeldsysteem voor kleine flesjes en blikjes;
¡ ln dit rapport gekeken is naar de kosten en opbrengsten en de effecten op zwerfafual,

recycling en milieu;

Van mening zijn dat:
o Statiegeld op kleine flesjes en blikjes invloed heeft op het gedrag van consumenten bij het

veroorzaken van zwerfafual en een financiele prikkel biedt om verpakkingen in te leveren in
plaats van deze weg te gooien of achter te laten;

¡ Mensen worden geprikkeld om blikjes en flesjes uit het zwerfafual op te rapen en in te
leveren en dat de hoeveelheid zwerfafval hierdoor naar verwachting zal afnemen;

¡ Dit onderwerp aansluit op de motie Weert Schoon, aangenomen tijdens
begrotingsbehandeling 201 7;

Draagt het college op:
1. Om bij de Tweede Kamer commissie lnfrastructuur en Milieu aan te dringen op statiegeld op
kleine flesjes en blikjes.
2. Dit standpunt ruim vóór 13 december 2017 aan de Tweede Kamer commissie lnfrastructuur en
Milieu te geven zodat dit meegenomen kan worden bij de voorbereiding en behandeling van het
rapport statiegeld kleine flesjes en blikjes en de petitíemotie van de Plastic Soup Surfer.
3. Dit standpunt verder uit te dragen onder de lid-gemeenten van de Vereniging
Afvalsamenwerking Limburg en de VNG.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie SP, Fractie DUS Weert,

K.Duijsters
B. Peterse

l. Beenders-Van Dooren



Portefeu illehouder: Van den Heuvel Akkoord: Afdeling:
Ruimte en
Economie

Opsteller reactie Math Oehlen
Afgestemd met André Koppen/

Openbaar Gebied

Programma: 1 Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

I.M.2

Partij SP

Motielarnendenrent

Onderwerp: Statiegeld kleine flesjes en blikjes

Overwegende dat:
. De Tweede Kamer op 13 december 2017 in de commissie lnfrastructuur en Milieu het
Onderzoek statiegeld kleine flesjes en blikjes behandeld;
¡ Dit rapport inzicht biedt in de kosten en effecten van het invoeren van een
statiegeldsysteem voor kleine flesjes en blikjes;
. ln dit rapport gekeken is naar de kosten en opbrengsten en de effecten op zwerfafval,
recycling en milieu;
Van mening zijn dat:
¡ Statiegeld op kleine flesjes en blikjes invloed heeft op het gedrag van consumenten bij het
veroorzaken van zwerfafval en een financiële prikkel biedt om verpakkingen in te leveren in
plaats van deze weg te gooien of achter te laten;
o Mensen worden geprikkeld om blikjes en flesjes uit het zwerfafval op te rapen en in te
leveren en dat de hoeveelheid zwerfafval hierdoor naar verwachting zal afnemen;
¡ Dit onderwerp aansluit op de motie Weert Schoon, aangenomen tijdens
begrotingsbehandeling 201 7;

Draagt het college op:
1. Om bij de Tweede Kamer commissie lnfrastructuur en Milieu aan te dringen op statiegeld op
kleine flesjes en blikjes.

2. Dit standpunt ruim vóór 13 december 2017 aan de Tweede Kamer commissie lnfrastructuur en
Milieu te geven zodat dit meegenomen kan worden bij de voorbereiding en behandeling van het
rapport statiegeld kleine flesjes en blikjes en de petitiemotie van de Plastic Soup Surfer.
3. Dit standpunt verder uit te dragen onder de lid-gemeenten van de Vereniging
Afvalsamenwerking Limburg en de VNG.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie SP,

K.Duijsters B. Peterse

Reactie portefeuillehouder in de raad
+eveøe¿+g
ê€ntraden
x Overnemen

Antwoord



Motie wordt overgenomen. Het doel, voorkomen zwerfafval wordt door het college onderschreven en
invoering statiegeld op kleine flesje en blik wordt daartoe een goed middel geacht.
Het college zal een brief als zodanig aan de vaste Kamercommissie Infrastructuur en Milieu doen
toekomen. Een afschrift van deze brief zullen wij naar de lid-gemeenten van de Vereniging
Afvalsamenwerking Limburg en de VNG toesturen.

++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++
Tekstvoorstel brief:

Aan: individuele leden Kamercommissie IenM én cc commissiegriffie

Geacht lid van de commissie I en M van de Tweede Kamer der Staten Generaal

Op 13 december a.s. tijdens het Algemeen Overleg Circulaire Economie is statiegeld op kleine flesjes en
blikjes onder twee agendapunten opgevoerd.

. Uitvoering petitiemotie Plastic Soup Surfer (met als antwoord van de regering kst 28694-134 van
23 mei 20t7)

. Onderzoek statiegeld kleine flesjes en blikjes (met als antwoord van de regering kst 30872-211
van 31 augustus 20L7)

Constaterende dat:
. op 14 februari 2017 haast kamerbreed adhesie werd betuigd aan de petitie van 55.000

Nederlanders die zich uitspraken voor statiegeld op kleine flesjes
. onder de adhesie betuigers zich ook de huidige staatssecretaris bevond alsmede enkele nu nog in

de commissie I en M zittende Kamerleden
. dat de toenmalige staatssecretaris op 23 mei op die petitie per brief aan de kamer antwoordde "Ik

verwacht eind 2017 een onderbouwde uitspraak te kunnen doen over de haalbaarheid van de
(ook door haar gedeelde) ambitie" (zwerfafval terug te dringen).

. dat de in de brief van 23 mei opgesomde relevante onderzoekingen inmiddels allemaal zijn
uitgevoerd en beschikbaar zijn.

. dat op 31 augustus de toenmalige staatssecretaris het rappot"Kosten en Effecten van Statiegeld
Op Kleine Flesjes en Blikjes" aan de kamer toestuurde.

¡ dat dat rapport duidelijk maakt dat statiegeld een effectieve en grote bijdrage leveft aan de
bestrijding van de plastic soup en het zwerfafval.

. dat de staatssecretaris in haar aanbiedingsbrief bij dat rapport, ten opzichte van haar eerdere brief
van 23 mei, een terugtrekkende en vertragende beweging maakte door aan te kondigen dat ze
het rapport zou betrekken bij de eind 2017 aan de kamer mee te delen stappen die gemaakt
zullen gaan worden rondom de evaluatie van het Raamakkoord Verpakkingen. Dit ondanks de
voor statiegeld positieve uitkomsten van het rapport en de eerdere adhesie aan de petitie van de
Plastic Soup Surfer.

. dat de staatssecretaris statiegeld dus koppelt aan het onderhandelingsresultaat over het
Raamakkoord.

r dat ze de brede adhesie aan de petitie van de Plastic Soup Surfer op losse schroeven zet en
statiegeld inzet als uitruilobject.

Overwegende dat:
. zwerfvuil bestrijding de hoogste prioriteit heeft binnen gemeenten.
r plastic soup onmiskenbaar een mondiaal probleem is met absolute prioriteit.
o studie uitwijst dat invoering van statiegeld onomstreden een effectief middel is.
. dat de statiegelddiscussie al meer dan een decennium duurt.
. dat er talloze rapporten reeds over verschenen zijn waaronder de meest recente die door de

staatssecretaris zelf aangekondigd zijn als cruciaal voor de finale beslissing
. dat de voormalige staatssecretaris liet optekenen dat op het onderwerp statiegeld het nieuwe

kabinet en de nieuwe Tweede Kamer, gegeven het voorwerk, per ommegaande zou kunnen
besluiten.

. binnen het verpakkingen dossier geen doelen herkenbaar zijn die een uitruil rechtvaardigen van
het maatschappelijk belang van zwerfvuilbestrijding en Plastic Soup bestrijding

. de gemeenteraad van Weert in vergadering bijeen op 15 november jl. een motie heeft
aangenomen om het onderhavige bij U te bepleiten; waaraan wij graag uitvoering geven

Roept u, en uw medeleden van de vaste Kamercommissie Infrastructuur en Milieu, op om U in te spannen
(zo nodiq per motie) om de staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu in het Alqemeen Overleq op 13



december a.s. te bewegen om op zo kort mogelijke termijn een voo rstel te doen gericht op invoering van

statiegeld op kleine flesjes en blikjes

Hoogachtend
College van burgemeester en Wethouders van Weeft,
de secretaris, de burgemeester,

Cc gemeenten in Limburg, Staatssecretaris I en M, griffier Kamercommissie I en M

++++++++++++++++++++++ ++++++++++++++++++++ ++ +++ +++++++++++++++



SP.
Motie 1.M.3

Onderwerp: Asbest daken

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:
o tn 2024 het wettelijk verplicht is om asbest dakbedekking verwijderd te hebben;
o Daar op tijd beleid op gemaakt dient te worden;
o Dit alleen mogelijk is als precies inzichtelijk is waar in de gehele gemeente asbest

dakbedekkingen aanw ezig zi¡n;
¡ Er voor deze inventarisatie mogelijk steun vanuit de provincie te verwachten is;

Draagt het college op om:
1. Vóór 1 januari 2O2O exact in beeld te brengen om welke daken het in de gehele gemeente

gaat.
2. ln de begroting voor 2019 op te nemen om welke daken het van de gemeentelijke

overheid gaat, en op te nemen wanneer deze vervangen zijn en tegen welk budget.
3. Vóór de begroting van 2019 een rapportage te geven over de stand van zaken

opgedragen in punt 1.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie SP,

J. Goubet



Portefeuillehouder: F. van Eersel Akkoord: Afdeling: VTH

Opsteller reactie: R. Martens
Afgestemd met

H. Wang,
R. Hardy,
L. Heesen,
M. Coenen

Programma Asbest daken

Nummer Motie of
amendement:

1.M.3

Partij: SP

Motie/amendement
Draagt het college op om:
1. Vóór 1 januari 2020 exact in beeld te brengen om welke daken het in de gehele gemeente
gaat.
2. ln de begroting voor 2019 op te nemen om welke daken het van de gemeentelijke
overheid gaat, en op te nemen wanneer deze vervangen zijn en tegen welk budget.
3. Vóór de begroting van 2019 een rapportage te geven over de stand van zaken
opqedragen in punt 1

Reactie portefeuillehouder in de raad
+everUee¡g
O Ontraden voor wat betreft punt 1.

O Overnemen voor wat betreft punt 2 en 3

.Antwoord:
1. Er kan door een extern bureau een dakscan uitgevoerd worden aan de hand van satellietfoto's

(geschatte kosten ca. €10.000,-). Aan de hand hiervan kunnen asbestverdachte daken
aangewezen worden. Om met zekerheid te zeggen dat het werkelijk om een asbestdak gaat dient
er monstername per object plaats te vinden. Dat monster moet vervolgens geanalyseerd worden,
hetgeen aanzienlijke kosten met zich meebrengt. Gedacht moet worden aan meer dan
€ 100.000,-.
Bovendien is de deadline van 2024 voor een asbestvrij Nederland nog niet definitief door de
wetgever vastgesteld. Welke rol en verantwoordelijkheid de gemeente daarin krijgt is vooralsnog
niet bekend , zeker in relatie tot het feit dat de eigenaar van panden primair verantwoordelijk is;

2. ln 20L7 is aan Milieu Adviesbureau Heel opdracht gegeven om de gemeentelijke panden in

eigendom te schouwen en een asbest inventarisatie A op te stellen. Indien de inventarisaties
binnen zijn worden de kosten geraamd voor het verwijderen van het asbest en wordt er een
stappenplan opgesteld voor het verwijderen van de asbestdaken. De kosten hiervoor worden apart
opgevoerd in de begroting van 2019 incl. rapportage;

3. De stand van zaken is momenteel dat er noo niets aan is oedaan



SP.
Motie 1.M.4

Ondenrverp: Verlichting van fietspad langs de N292

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

o Het fietspad langs de N292 thans een 4,1 kilometer lange donkere route is;
. Het een tweerichtingsverkeer fietsroute is met botsingsgevaar;
r Het fietspad een zeer belangrijke route is van fietsende schooljeugd, forenzen en

recreanten;
o ln 2018 het verlichtingsbeleid gepresenteerd wordt;
o Het verlichten van dit fietspad een mogelijke samenwerking kan zijn met de provincie

Draagt het college op:
1. ln het beleidsplan op te nemen op welke duurzame en innovatieve wijze het fietspad

verlicht zalworden.
2. ln het beleidsplan op te nemen, hoe en wanneer het volledige fietspad zal zi¡n verlicht.

En gaat over tot de orde van de dag

Fractie SP,

J. Goubet



Portefeuillehouder Martijn van den Heuvel Akkoord Afdeling:
Openbaar
Gebied (OG)

Opsteller reactie: Peter Tobben Afgestemd met Dirk Fransen/Lucien
Rove - OG

Programma: 1 Woonklimaat

Nummer Motie ef
atr€nd€mel++

T,M.4

Partii: SP

Motie/amendement

Ondeniverp: Verlichting van fietspad langs de N292

Overwegende dat:
¡ Het fietspad langs de N292 thans een 4,l kilometer lange donkere route is;
. Het een tweerichtingsverkeer fietsroute is met botsingsgevaar;
. Het fietspad een zeer belangrijke route is van fietsende schooljeugd, forenzen en
recreanten;
.ln 2018 het verlichtingsbeleid gepresenteerd wordt;
. Het verlichten van dit fietspad een mogelijke samenwerking kan zijn met de provincie.
Draagt het college op:
1. ln het beleidsplan op te nemen op welke duurzame en innovatieve wijze het fietspad
verlicht zal worden.
2. ln het beleidsplan op te nemen, hoe en wanneer het volledige fietspad zal zijn verlicht.
En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie SP,
J. Goubet

Reactie portefeuillehouder in de raad
+evereeeig
O Ontraden
ê€vernemen

Antwoord:
Het gaat om een fietspad langs een provinciale weg. Kortom: het fietspad is van de provincie.
Het college zou in overleg met de provincie kunnen treden om na te gaan op welke wijze wij, de provincie
en de gemeente, dit fietspad zouden kunnen verlichten. Daar dit niet de strekking is van deze motie,
wordt deze motie door ons ontraden.



Partii

Motie t.M.5

Onderwerp: Verbetering fietsverbindingen

De raad der gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017

Overwegende dat

o Steeds meer gebruik wordt gemaakt van de fiets zowel recreatief als voor woon/werkverkeer;

¡ Het in het kader van de verkeersveiligheid belangrijk is dat fietspaden goed op elkaar aansluiten;

r ln en om Weert deze aansluitingen op talloze plaatsen ontbreken;

o Het van groot belang is dat het centrum van Weert ook voor fíetsers goed bereikbaar is;

r Het vaak met geringe investeringen mogelijk is deze aansluitingen te realiseren;

Draagt het college op:

o Een inventarisatie te maken van de knelpunten in de bestaande fietsstructuren tussen de wijken,
kerkdorpen en recreatiegebieden enerzijds en het centrum van Weert anderzijds.

. Met een plan van aanpak te komen hoe deze knelpunten verbeterd en aangepast kunnen worden.

¡ ln dit plan een prioritering aan te brengen zodat de gemeenteraad een keuze kan maken welk knelpunt

het eerste voor aanpassing in aanmerking komt.

En gaat over tot de orde van de dag,

Namens WEERT Lokaal,

Leon Kusters

Weertlokaal-Amendement 1van1



Portefeuillehouder: Martijn van den Heuvel Akkoord Afdeling: R&E

Opsteller reactie Marian Arts
Afgestemd met Roel Beunen

Programma Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

T.M.5

Partij Weert Lokaal

Motie
. Een inventarisatie te maken van de knelpunten in de bestaande fietsstructuren tussen de wijken,

kerkdorpen en recreatiegebieden enerzijds en het centrum van Weert anderzijds.
. Met een plan van aanpak te komen hoe deze knelpunten verbeterd en aangepast kunnen worden.
o In dit plan een prioritering aan te brengen zodat de gemeenteraad een keuze kan maken welk

knelpunt het eerste voor aanpassing in aanmerking komt.

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
O Ontraden
X Overnemen

Antwoord:
Tijdens de begrotingsbehandeling van de Begroting20LT op 2 november 2016 is een motie van gelijke
strekking aangenomen door uw raad. Wij hebben de motie toen overgenomen. Wij hebben daarbij
aangegeven dat dit onderwerp deel uitmaakt van het Mobiliteitsplan. Dit Mobiliteitsplan was aanvankelijk
voorzien voor 2017. Dit is echter doorgeschoven naar 2018. De motie kan derhalve worden overgenomen
Het aan de motie van de Begroting 2017 gekoppelde budget van € 25.000,- is nog beschikbaar.

Daarnaast wordt er momenteel een provinciaal hoofdfietsnetwerk opgesteld dat als basis dient voor de
verdere lokale uitwerking in de gemeenten.

Overigens merken wij op dat er op voorhand wordt uitgegaan van knelpunten. Dit moet uit de

inventarisatie blij ken.

Onderstaand de reactie die in 2016 is gegeven:
Ln 2Ot7 wordt een Mobiliteitsplan opgesteld. Wij stellen voor om de fietsinfrastructuur een prominente
plek hierin te geven. Met name voor wat betreft de utilitaire fietsroutes. Op basis van het budget van
25.000 euro kunnen we een meer gedetailleerde analyse maken van de kwaliteit en functionaliteit van de

utilitaire fietsroutes en de knelpunten om te komen tot een optimale situatie. Daarbij hebben we ook
aandacht voor snelfietsroutes.

In het Mobiliteitsplan 2OL7 wordt een voorstel opgenomen hoe een goede kwaliteit van de utilitaire en

recreatieve fietspaden en -voorzieningen in de toekomst structureel goed te borgen.



E@
@
MOTIE t.M.6

Onderwerp: Verlichting fietspaden

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

o in de begroting (p.54) aandacht is voor het oplossen van verkeersknelpunten (uit de

lnventarisatie Knelpunten Ringbanenstelsel);

o fietsers tot de kwetsbaarste groep verkeersdeelnemers behoren;
¡ ondanks het voeren van goede verlichting op de fiets de zichtbaarheid van fietsers voor

andere weggebruikers vaak te wensen overlaat;
o fietsers een gevoel van onveiligheid ervaren bij fietsen over onverlichte trajecten (zoals op

aanzienlijke delen van de fietspaden langs de ringbanen het geval is);

. er tegenwoordig innovatieve en duurzame manieren van verlichting bestaan speciaal voor

fietspaden;
. een beleidsplan openbare verlichting (p.120) in voorbereiding is.

Draagt het College op:

in het beleidsplan openbare verlichtíng expliciet te betrekken dat de fietspaden langs de

ringbanen goed worden verlicht.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie D66,



Portefeu illehouder Wethouder Martijn van den
Heuvel

Akkoord: Afdeling:
Openbaar
Gebied

Opsteller reactie Peter Tobben
Afgestemd met: Openbaar Gebied

Programma: 1 Woonklimaat

Nummer Motie of I. M.6, verlichti ng fietspaden

Partii D66

Motie/amendement

Onderwerp: Verlichting fietspaden

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,
Overwegende dat:
. in de begroting (p.64) aandacht is voor het oplossen van verkeersknelpunten (uit de
Inventarisatie Knelpunten Ringbanenstelsel);
' fietsers tot de kwetsbaarste groep verkeersdeelnemers behoren;
' ondanks het voeren van goede verlichting op de fiets de zichtbaarheid van fietsers voor
andere weggebruikers vaak te wensen overlaat;
. fietsers een gevoel van onveiligheid ervaren bij fietsen over onverlichte trajecten (zoals op
aanzienlijke delen van de fietspaden langs de ringbanen het geval is);
. er tegenwoordig innovatieve en duurzame manieren van verlichting bestaan speciaal voor
fietspaden;
. een beleidsplan openbare verlichting (p.120) in voorbereiding is.

Draagt het College op:
' in het beleidsplan openbare verlichting expliciet te betrekken dat de fietspaden langs de
ringbanen goed worden verlicht.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie D66,

Reactie portefeuillehouder in de raad
+evereeeig
eOn+aden
O Overnemen

Antwoord:
Op dit moment is het verlichten van de fietspaden langs de ringbanen niet expliciet opgenomen in het
conceptbeleidsplan. Daar waar wegverlichting aanwezig is profiteert het fietspad er van mee. Door de
aanwezige hagen tussen de rijbaan en het fietspad is het mogelijk dat het licht niet voldoende op het
fietspad schijnt. Ook zijn er nog enkele gedeelten langs de ringbanen waar totaal geen verlichting
aanwezig is.

Het is nu technisch mogelijk om middels innovatieve verlichting de fietspaden te verlichten. Denk hierbij
aan led-verlichting en het toepassen van aanwezigheidsdetectie. Echter, voorwaarde bij het toepassen van
aanwezigheidsdetectie is wel dat de netbeheerder bereid is om de OV-netten te voorzien van
kilowattuurmeters om het energieverbruik te registreren. Indien dat niet mogelijk is zullen er eigen netten
langs de fietspaden aangelegd dienen te worden. Tevens zullen de extra lichtmasten in de bermen zorgen
voor bijkomende kosten voor het onderhouden van de bermen.



Kortom: als expliciet in het beleidsplan openbare verlichting de fietspaden langs de ringbanen van extra
verlichting dienen te worden voorzien, moet er wel bij de vaststelling van het beleidsplan extra kredieten
hiervoor beschikbaar worden gesteld. De hoogte is op dit moment niet bekend. Hiervoor zal een
inventarisatie moeten worden uitgevoerd. Deze inventarisatie neemttijd in beslag. Momenteel zijn wij
bezig met het conceptbeleidsplan openbaar verlichting en in dat kader zijn wij bereid deze motie over te
nemen.



Porti¡

Motie r.M.7

Onderwerp: Uitplaatsen van milieuhinderlijke bedrijven

De raad der gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017

Overwegende dat:

o Het beleid van het college erop gericht is om milieuhinderlijke bedrijven binnen woonwijken te

verplaatsen;
¡ De gemeenteraad op 30 oktober 2013 de integrale woonvisie Leuken en hiermee een actieve sturing

voor herontwikkeling heeft vastgesteld;
¡ ln het uitvoeringsprogramma de term'rjn voor het uitplaatsen van Swinnen gesteld is op 1-3 jaar;

. Het opstellen van een beleidskader voor uitplaatsing van milieuhinderlijke bedrijven van toepassing is;

o Hierover in de commissie Ruimte toezeggingen zijn gedaan t.a.v. het bedrijf Swinnen;

¡ Dit als prioriteit door de raad is aangegeven.

Draagt het college op:

Om in het jaar 2018 een uiterste ¡nspanning te doen om overeenstemming te bereiken met

vleesverwerkingsbedrijf Swínnen en zo nodig hier wel de dekkingsmogelijkheid aan te geven.

En gaat over tot de orde van de dag,

Namens Weert Lokaal

Peter Kusters

WeertLokaal-Amendement 1van1



Portefeuillehouder Frans van Eersel Akkoord Afdeling R&E

Opsteller reactie Marian Arts
Afgestemd met

Programma Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

T,M,7

Partij: Weert Lokaal

Motie
Om in het jaar 2018 een uiterste inspanning te doen om overeenstemming te bereiken met
vleesverwerkingsbedrijf Swinnen en zo nodig hier wel de dekkingsmogelijkheid aan te geven

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
O Ontraden
X Overnemen

Antwoord:
Momenteel wordt een taxatie uitgevoerd voor de schade en de kosten van de bedrijfsverplaatsing van
Swinnen. Wij hadden gehoopt u al een voorstel voor bedrijfsverplaatsing te hebben kunnen doen. Echter
is gebleken dat ten behoeve van de taxatie diverse deskundigen dienen te worden geraadpleegd, o.a. op
het gebied van bouwkosten. Wegens drukke werkzaamheden en een capaciteitstekort van dit bedrijf duurt
het helaas lang dan verwacht. W¡j zetten alles op alles om nog vóór de verkiezingen een voorstel aan uw
raad met betrekking tot de bedrijfsverplaatsing van Swinnen te kunnen doen,



E@
@

MOTIE

Onderwerp: Aanpak bijensterfte

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overutregende dat:

t.M.8

Er momenteel veel bijen sterven;

Er momenteel te weinig voedsel is voor de bijen;

Bijen nodig zijn om de mens te voorzien in SOVo van het voedsel;

De gemeente Weert meer kan doen om aanpak van bijensterfte te verminderen;

Het initiatief Honey-Highway dit probleem erkent en het probleem wil aanpakken;

Honey Highway een initiatief is waarbij de bermen ingezaaid worden met Honey Highway

meerjarig streekeigen wild bloemenzaad met 44 soorten, afgestemd op de grondsoort en

dusdanig onderhouden dat er een natuurlijk evenwicht ontstaatl;

Wilde bloemen niet alleen zorgen voor voedsel voor de bij, maar voor meer biodiversiteit;

De Provincie Limburg het probleem ook erkent en plattelandcoöperaties ondersteunt in het

aanleggen van meer bijenoases en hiervoor subsidíe beschikbaar stelt2;

Draagt het College op

L. Zich sterk te maken voor een bijenoase in Weert en híervoor om tafel te gaan met

plattelandcoöperaties (PlO);

2. Deelte nemen aan het project Honey-Highway om zoveel mogelijk plekken die hiervoor

geschikt zijn in te ríchten;

3. Ook voor de burger bloemenzaad ter beschíkking te stellen zodat ook zij mee kunnen doen;

4. Hierover te komen met een voorstel naar de gemeenteraad.

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie D66,

1: Website:
www.honevhighwav.nl

2: Website:
www.limbure.nllActueel/Nieuws en oersberichten/2017lAueustus 2017llimbure breidt uit als oase voor biien



Portefeuillehouder: Geert Gabriëls Akkoord Afdeling Ruimte & Economie

Opsteller reactie
W. Mentens Afgestemd met: H. Zwinselman

Programma
Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

I. M. 8 Aa n pa k b ijenste rfte

Partii D66

Motie
L. Zich sterk te maken voor een bijenoase in Weeft en hiervoor om tafel te gaan met

plattelandcoöperaties (PIO); (doen we al)
2. Deel te nemen aan het project Honey-Highway om zoveel mogelijk plekken die hiervoor

geschikt zijn in te richten; (nemen niet deel maar we hebben al vele plekken zo ingericht)
3. Ook voor de burger bloemenzaad ter beschikking te stellen zodat ook zij mee kunnen doen; (hebben
we al gedaan)
4. Hierover te komen met een voorstel naar de gemeenteraad.

Reactie portefeuillehouder in de raad
X Overbodig
O Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Inhoudelijk sluit de motie perfect aan bíj de ambities die wij als college op gebíed van biodiversiteit
hebben. Het betreft bestaand beleid vastgelegd in de landschapsvisie en het duurzaamheid beleidskader.
Gelet op de motíe is niet voldoende bekend van hetgeen wij al doen in het kader van bíodiversiteit en
tegengaan van bijensterfte. Om een voorbeeld te stellen we hebben samen met de imkersvereniging Sint
Ambrosius vorig jaar een convenant bekrachtigd.
Dit convenant gaat uit van stimulering van biodiversiteit en aandacht voor bijensterfte door middel van
bijenkasten in de wijken met daar actieve communícatie rond. Als gemeente hebben wij daar aan
verbonden dat we bij-vriendelijk beheer uitvoeren, drachtplanten en bomen planten. Dit is volledig
geimplementeerd.

Wij stellen daarom voor om de raad te informeren via een raadsinformatiebrief over de activiteiten op het
gebied van biodiversiteit en tegengaan van bijensterfte welke we reeds uitgevoerd hebben en welke we in
uitvoering gaan brengen. Graag gaan we vanuit de inhoud met de raad het gesprek om aanvullende
initiatieven uit te werken.

Aanvullende informatie:

Waar hebben we het voorbije jaar ihkv van biodiversiteit in geïnvesteerd?
- Ruim 3500 fruitbomen en bessenstruiken voor burgers van Weert (investering € 43.000)
- De inrichting van het wijkparkje De Wei-jer met bloemenmengsels en drachtbomen (€

6.s00)
- Inzaaien van bloemenmengsels in gemeentelijke bermen (investering € 8.000)
- Bijdragen in het project bloemrijke akkerranden (investering € 2.500)
- Bij reconstruct¡es zoals Heiligenbuurt, Bassin, etc. aanbrengen van bloeiende vaste

plantenborders
- Het gemeentelijk maaibeheer is extensiever geworden, dus meer ruimte voor de bijen

Wat gaan we op korte termijn uitvoeren?
- Aanleg van de eerste bijen-oase bij het groenactiviteitenterrein in Laar



Voorjaar zOtB 4 tot 5 nieuwe bijen-oasen aanleggen ism met Imkersvereniging Sint-
Ambrosius en de Plattelands coöperatie (investering € 6.500 vanuit landschapsvisie,
beheerkost binnen regulier onderhoudsbudget)
November 2017 Aanleg bloementapijt tussen de rotondes op Eindhovense weg en Hoek
Roermondseweg - OL Vrouwestraat (investering € 20.000 vanuit onderhoudsbudget,
beheerkost binnen regulier onderhoudsbudget)



t.M.9

Motie

ONDERWERP: voorontwerp bestemmingsplan binnenstad

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

¡ minder regels de algemene koers van de gemeente ís;

o in de huidige samenleving er meer aandacht en ruimte moet zijn voor creativite¡t en flexibiliteit
ook wat betreft de invulling van panden in de binnenstad;

¡ 'blurring' wellicht wettelijk toegestaan gaat worden, hetgeen zal leiden tot een verlevendiging

van de binnnestad;

o de winkeliers/eigenaren met de huidige bestemming hun eigen keuzes kunnen maken;

Draagt het college op:

1. met belanghebbenden en de raad het gesprek aan te gaan over hoe het bestemmingsplan gestalte

moet worden gegeven om toekomstbestendíg te zijn;

2. het voorontwerp-bestemmingsplan binnenstad niet verder in procedure te brengen.

En gaat over tot de orde van de dag,

DUS Weert,

Conny Beenders



Portefeuillehouder Frans van Eersel Akkoord: Afdeling: Ruimte& Economie

Opsteller reactie Marian Arts
Afgestemd met Marjo Beeren

Proqramma Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

T,M,9

Partii DUS Weert

Motie
1, met belanghebbenden en de raad het gesprek aan te gaan over hoe het bestemmingsplan gestalte
moet worden gegeven om toekomstbestendig te zijn;
2. het voorontwerp-bestemmingsplan binnenstad niet verder in procedure te brengen.

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
. Uw raad stelt het bestemmingsplan vast. Uw raad besluit dus wat er wordt vastgesteld.
. Het voorontwerp bestemmingsplan is een vertaling van de door uw raad vastgestelde Visie op het

stadshart. Deze visie is samen met betrokken ondernemers en winkeliers opgesteld. De gemeente
heeft e.e.a. verwoord.

¡ Het voorontwerp bestemmingsplan Binnenstad heeft tot en met B november 20L7 ter inzage
gelegen. Er zijn ca. 200 brieven verzonden naar de eigenaren waar een wijziging van het
bestemmingsplan wordt voorgestaan. Er is een inloopbijeenkomst geweest. Er heeft een
bijeenkomst met vastgoedeigenaren plaatsgevonden, waarin de aanwezigen zijn opgeroepen om
een zienswijze in te dienen. Êr zijn 29 zienswijzen ingediend. Wij wijzen u er op dat wij
nadrukkelijk met de belanghebbenden van de binnenstad het nieuwe bestemmingsplan opstellen.

r Een bestemmingsplan is niet voor eeuwigheid. Mocht er nieuwe wetgeving komen, zoals blurring,
dan passen wij ons beleid aan. Bij blurring kan dat op eenvoudige wijze, via'wijziging van
gebruik'.

. In het nieuwe bestemmingsplan wordt een verruiming van functies voorgestaan, mede als doel om
de leegstand te verminderen en de levendigheid te vergroten.

. In het nieuwe bestemmingsplan is een regeling opgenomen om de functie detailhandel te
behouden in de aanloopstraten buiten het kernwinkelgebied.

. In het nieuwe bestemmingsplan is een regeling opgenomen voor het plan Werthaboulevard,
deelgebied Landbouwbelang. De voortgang van deze ontwikkeling is evident.



t.M.10

Motie

ONDERWERP : Stationstunnel

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

. het personenvervoer op het spoor zal toenemen door de treinverbinding met België die
gerealiseerd gaat worden;

. het stationsplein daardoor nog drukker en chaotischer zal worden;

' het al jaren een wens is om een tweede tunnel onder het spoor door te realiseren;
. de doorstroming van het verkeer hierdoor bevorderd kan worden;

Draagt het college op om:

1. met de NS in overleg te gaan over de aanleg van een tweede spoortunnel en de raad over de
resultaten daarvan te informeren;

2. in 2018 een uitgewerkt voorstel (inclusief kredietvoorstel) aan de raad voor te leggen voor de
realisatie van een tweede tunnel onder het spoor door.

En gaat over tot de orde van de dag.

Juist 495,

Rolf Zincken



Poftefeu illehouder Martijn van den Heuvel Akkoord: Afdeling:

Opsteller reactie Marian Arts
Afgestemd met:

Programma Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

1.M.10

Partij: Juist495

Motie
1. Met de NS in overleg te gaan over de aanleg van een tweede spoortunnel en de raad over de

resultaten daarvan te informeren;
2. in 2018 een uitgewerkt voorstel (inclusief kredietvoorstel) aan de raad voor te leggen voor de

realisatie van een tweede tunnel onder het spoor door.

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
. De motie geeft geen dekking. Hier is extra ambtelijke capaciteit voor nodig.
. In de motie wordt vooruitgelopen op toekomstige ontwikkelingen. Dit is voorbarig



t.M.11

Motie

ON DERWERP: fietsenstalling station

De raad van de gemeente WeeÉ, in vergadering bijeen d,d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

. de fietsenstallingen bij het station nu al overvol zijn;

. het personenvervoer op het spoor nog zal toenemen door de treinverbinding met België die
gerealiseerd gaat worden;

o er aan de kant van de Julianalaan een extra fietsenstalling gerealiseerd kan worden;
r in overleg met de NS kan worden bezien of deze fietsenstalling een toegang tot het perron kan

krijgen;

Draagt het college op om:

1, met de NS In overleg te gaan over de realisatie van een toegang van een extra fietsenstalling
aan de lulianalaan tot het perron en de raad over de resultaten daarvan te informeren;

2. in 2018 een uitgewerkt voorstel (inclusief kredietvoorstel) aan de raad voor te leggen voor de
realisatie van extra fietsenstalling aan de Julianalaan met toegang tot het perron.

En gaat over tot de orde van de dag.

Juist 495,

Rolf Zincken



Portefeuillehouder: Martijn van den Heuvel Akkoord Afdelingen OG/PPS

Opsteller reactie Lucien Roye/Susanne Eurlings
Afgestemd met:

Programma 1. Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

I. M.11

Partij
Juist 495

Motie/amendement

Onderwerp : fietsenstalling Station

Overwegende dat:
. de fietsenstallingen bij het station nu al overvol zijn;
. het personenvervoer op het spoor nog zal toenemen door de treinverbinding met België die
gerealiseerd gaat worden;
. er aan de kant van de Julianalaan een extra fietsenstalling gerealiseerd kan worden;
. in overleg met de NS kan worden bezien of deze fietsenstalling een toegang tot het perron kan
krijgen;

Draagt het college op om:
1. met de NS in overleg te gaan over de realisatie van een toegang van een extra fietsenstalling
aan de Julianalaan tot het perron en de raad over de resultaten daarvan te informeren;

2. in 2018 een uitgewerktvoorstel (inclusief kredietvoorstel) aan de raad voorte leggen voorde
realisatie van extra fietsenstalling aan de Julianalaan met toegang tot het perron.
En gaat over tot de orde van de dag.

Juist 495,
Rolf

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
r Het station van Weert is in 2013 voorzien van nieuwe fietsenstallingen. Het aantal

fietsenstallingen is gebaseerd op onderzoekscijfers die Prorail en NS hanteren voor lC-stations. De

fietsenstallingen zijn mede dankzij een rijkssubsidie "Ruimte voor de fiets" bekostigd. De

stallingen zijn eigendom van de NS. De gemeenteraad heeft in 2013 de locaties van de
fietsenstalling bepaald. In 2015 zijn door de gemeente Weert op verzoek van de gemeenteraad
circa 100 aanvullende fietsenstallingen nabij het busstation aan de Sint Maartenslaan geplaatst.
Op dit moment is onvoldoende bekend of en in hoeverre de nieuwe ontwikkelingen ten aanzien
van personenvervoer Weert - Hamont leiden tot een toename van stallingsruimte. Wanneer deze
spoorverbinding leidt tot fysieke aanpassingen van het spoor, de perrons en/of de toegang tot
deze perrons kan onderzocht worden of de onderdoorgang naar de perrons verlengd kan worden
tot aan de Julianalaan en of een aanvullende fietsenstalling aan deze zijde haalbaar is.

. Naar verwachting zal het haalbaarheidsonderzoek van het doortrekken van het personen vervoer
Weert - Hamont niet in 2018 afgerond zijn. Het is daarom niet mogelijk om in 2018 met een
uitgewerkt plan en kredietvoorstel te komen.

Gelet op het vorenstaande ontraden wij deze motie



:r rn \?*

Motie

ONDERWERP: Inrlchting Stadspark

De raad van de gemeente Weert, in vergadering biJeen d.d. 15 november 2017, Ovenregende

dat:

Er spoedlg gestart gaat worden met de herínrlchtlngsplannen voor het Stadspark;
Bewegen gezond is, voorJong en oud;
Een stadspark levendig moet zlin;
Wandelvoetbal als sport een sterke groei doormaakt;
Jeu-de-boules of andere vergelflkbare âctiviteit veel gezelligheid brengt;

Draagt het college op:

L Om binnen bestaand budget de mogeliJkheden voor de aanleg van bovenstaande ldeeên te
onderzoeken

En gaat over tot de orde van de dag.

Juist 495,

Rolf Zincken



Portefeuillehouder: Frans van Eersel Akkoord Afdeling

Opsteller reactie Marian Arts
Afgestemd met:

Programma Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

1.M.12

Partij Juist495

Motie/amendement
Om binnen bestaand budget de mogelijkheden voor de aanleg van bovenstaande ideeën te
Onderzoeken (jeu de boulesbaan en wandelvoetbalveld).

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
O Ontraden
X Overnemen

Antwoord:
Wij willen het plan voor de herinrichting van het stadspark interactief oppakken met inwoners van Weert
Gezondheid en beweging worden zeker aspecten die hierin meegenomen zullen worden. Maar of dat dan
Jeu de Boulesbanen moeten worden, dat laten wij ook over aan de wensen van de inwoners. Een

multifunctioneel grasveld, waar gevoetbald wordt of gewandeld kan worden, maar voor meer functies
ingezet kan worden, ligt voor de hand.



@Pi;äh
r.M.13

Motie

Onderwerp: parkeertarieven in parkeergarages

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d,d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

. op dit moment de parkeertarieven voor het parkeren in de parkeergarages en parkeren
buiten de parkeergarages even hoog zijn;

. de stad er aantrekkelijker uitziet als er minder auto's op straat worden geparkeerd;
o het parkeren in de garages gestimuleerd wordt als de parkeertarieven daar lager zijn dan

voor het parkeren buiten de garages;

Draagt het college op om een voorstel aan de raad voor te leggen waarmee de parkeertar¡even
voor het parkeren in de parkeergarages worden verlaagd ten opzichte van de tarieven voor het
parkeren buiten de garages,

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie PvdA,

M. Zaaboul



Portefeu illehouder: F. van Eersel Akkoord: Afdeling: Openbaar Gebied

Opsteller reactie: M.Bessems
Afgestemd met

Programma Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

LM.13

Partij PvdA

Motie/amendement
Overwegende dat:

. op dit moment de parkeertarieven voor het parkeren in de parkeergarages en parkeren
buiten de parkeergarages even hoog zijn;

. de stad er aantrekkelijker uitziet als er minder auto's op straat worden geparkeerd;

. het parkeren in de garages gestimuleerd wordt als de parkeertarieven daar lager zijn dan
voor het parkeren buiten de garages;

Draagt het college op om een voorstel aan de raad voor te leggen waarmee de parkeertarieven
voor het parkeren in de parkeergarages worden verlaagd ten opzichte van de tarieven voor het
narkeren buiten de aaraoes.
Reactie portefeuillehouder in de raad
+everee+ig
x Ontraden
€Ê€"rcffi€imeñ

Antwoord:
o De raad heeft in december 2015 uit oogpunt van uniformiteit gekozen voor gelijke tarieven voor

straatparkeren en garageparkeren ;. Er zijn sturingsmaatregelen genomen om parkeren in de garages te stimuleren door: de
parkeerduur op diverse plekken in de binnenstad te beperken tot 2 uur én werknemers de
gelegenheid te geven parkeerbundels af te nemen tegen een aantrekkelijk tarief dat vergelijkbaar
is met abonnementsvormen op straat;

. Op dit moment worden de garages uitstekend benut en enkele ervan staan regelmatig vol;

. Met de sturingsmaatregel zijn de beoogde resultaten behaald, hetgeen terug te vinden is in de
financiële tussenrapportage: + 23o/o voor garageparkeren. Het parkeren op straat is afgenomen
met 14 o/o.

Gelet oo het bovenstaande wordt deze motie door ons ontraden



,@PiiiiA
r.M,14

Motie

Onderwerp: kamerwoningen

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

. er in Weert sprake is van een tekort aan betaalbare kamerwoningen voor jongeren;

. de behoefte aan kamerwoningen groot is;

Draagt het college op om in overleg met Wonen Limburg en de marktpartijen startend in 2018 te
komen tot de realisatie van extra 50 kamerwoningen en de raad hierover te informeren,

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie PvdA,

M. Zaaboul



Portefeuillehouder Frans van Eersel Akkoord Afdeling: Ruimte & Economie

Opsteller reactie: Marian Arts
Afgestemd met

Programma: Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

r,M.14

Partij: PvdA

Motie
Draagt het college op om in overleg met Wonen Limburg en
komen tot de realisatie van extra 50 kamerwoningen en de

de marktpartijen startend in 2018 te
raad hierover te informeren.

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
o Er wordt overwogen dat er een tekort aan betaalbare kamerwoningen voor jongeren is en dat de

behoefte groot is. Uit welk onderzoek blijkt dit?
. Uit een door Wonen Limburg uitgevoerd onderzoek blijkt dat jongeren bij voorkeur een

zelfstandige woning willen huren. Hier kan ook huurtoeslag voor worden aangevraagd. De

woonlasten worden zodoende vaak goedkoper dan ingeval men een kamer huurt.
. Wonen Limburg verhuurt geen woningen kamergewijs.
. Voor de huur van een kamer kan geen huurtoeslag worden verkregen.
. Er is bestaand beleid om bestaande woningen te verhuren voor kamerbewoning. Dit kan met een

omgevingsvergunning (buitenplanse afwijking, kruimelgevallenregeling). We zien dat hier met
name werkgevers gebruik van maken voor de huisvesting van hun personeel. Dit loopt dus al.

r De komende jaren worden veel voor jongeren geschikte woningen opgeleverd als gevolg van
transformatie in de binnenstad. Erzijn al concrete plannen voorca. 100 woningen. Wij
verwachten dat dit aantal verder toeneemt.



@PvöA
I.M.15

Motie

Onderwerpt sociale huurwoningen

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

a er in Weert sprake is van een tekort aan sociale huurwoningen;
de behoefte aan sociale huurwoningen groot is;a

Draagt het college op om in 2018 in Weert en in de kerkdorpen plekken aan te wijzen voor de
realisatie van in totaal 50 extra sociale huurwoningen, de planvoorbereiding hiervoor te starten en

de raad hierover te informeren,

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie PvdA,

M. Zaaboul



Portefeuillehouder Frans van Eersel Akkoord: Afdeling:

Opsteller reactie: Marian Arts
Afgestemd met

Programma: Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

r.M.15

Partij PvdA

Motie
Draagt het college op om in 2018 in Weert en in de kerkdorpen plekken aan te wijzen voor de
realisatie van in totaal 50 extra sociale huurwoningen, de planvoorbereiding hiervoor te starten en
de raad hierover te informeren,

Reactie portefeuillehouder in de raad
X Overbodig
O Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
. De afgelopen periode (20t4 tlm 20L7) zijn 343 (sociale) huurwoningen opgeleverd.
. Er zijn plannen voor 329 (sociale) huurwoningen in voorbereiding (2018 tlm 2O2L).
. Nieuwe plannen voor transformatie van leegstaande panden in de binnenstad zijn aanstaande. Het

bestemmingsplan laat woningen in de bestemmingen'gemengd'en'centrum' rechtstreeks toe. Dit
betekent een verdere toename van (sociale) huurwoningen).

. We zijn al met Wonen Limburg in overleg voor 15 tijdelijke woningen op de locatie van de
voormalige spofthal op Leuken.

. De structuurvisie Wonen wordt komend jaar geactualiseerd, er wordt o.a. een
woningbehoefteonderzoek uitgevoerd. Vaststelling vindt naar verwachting in het 4e kwartaal van
2018 plaats.



@PväA
r,M.16

Motie

Onderwerpr parkeertarieven seniorenwoningen en sociale huurwoningen

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d'd' 15 november 2017,

Overwegende dat:

¡ in het Paradijsstraatje en de Kromstraat een aantal "senioren"woningen en sociale
huurwoningen zijn gelegen;

. de bewoners van deze woningen op term¡jn het volledige parkeertarief moeten betalen;

. automobiliteit belangrijk is voor ouderen en mensen die zijn aangewezen op een sociale
huurwoning;

. een gereduceerd tarief voor de doelgroep wenselijk is;

Draagt het college op om een voorstel aan de raad voor te leggen waarmee de gereduceerde
parkeertarieven voor het parkeren door de bewoners van de "senioren"woningen en sociale
huurwoningen in het Paradijstraatje en de Kromstraat worden bevroren,

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie PvdA,

M. Zaaboul



Portefeuillehouder F. van Eersel Akkoord: Afdeling Openbaar Gebied

Opsteller reactie: M. Bessems
Afgestemd met

Programma Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

r.M.16

Partij PvdA

Motie/amendement
Overwegende dat:

. in het Paradijsstraatje en de Kromstraat een aantal "senioren"woningen en sociale
huurwoningen zijn gelegen ;. de bewoners van deze woningen op termijn het volledige parkeertarief moeten betalen;

. automobiliteit belangrijk is voor ouderen en mensen die zijn aangewezen op een sociale
huurwoning;

. een gereduceerd tarief voor de doelgroep wenselijk is;

Draagt het college op om een voorstel aan de raad voor te leggen waarmee de gereduceerde
parkeertarieven voor het parkeren door de bewoners van de "senioren"woningen en sociale
huurwoninqen in het Paradiistraatie en de Kromstraat worden bevroren,
Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
x Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
. De raad heeft in december 2015 uit oogpunt van uniformiteit unaniem besloten voor gelijke

tarieven voor straat parkeren en garage parkeren. Voor de Walburg/Kromstraatgarage is toen
besloten om de tarieven jaarlijks 25o/ote verhogen tot dat de abonnementskosten aansluiten bij
de tarieven van de overige garages. Daarbij is opgemerkt dat men een keuze heeft tussen een
abonnement voor de garage en op straat (zone 2);

. De tariefsverhoging geldt alleen voor abonnementen in de Walburg/Kromstraatgarage, niet voor
parkeren op straat (zone2).

o In de voorwaarde van de parkeerbelasting wordt geen rekening gehouden met inkomens van de
aanvrager. Dit is ook niet wenselijk in verband met privacy-wetgeving;

o In de gehele binnenstad wonen vooral ouderen (ca. 650lo), niet alleen binnen dit gebied. Voor
mensen die slecht ter been zijn en voor minima zijn er andere mogelijkheden om tegemoetkoming
in kosten te vraqen.



Portefeuillehouder Frans van Eersel Akkoord Afdeling Ruimte & Economie

Opsteller reactie: Marian Arts
Afgestemd met:

Programma Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

1,M,17

Partij: PvdA

Motie
Draagt het college op om in 2018 in Weert en in de kerkdorpen plekken aan te wijzen voor de
realisatie van in totaal 50 extra starterswoningen, de planvoorbereiding hiervoor te starten en de
raad hierover te informeren.

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
. Er worden in Laarveld fase 2 volgend jaar t2 starterswoningen gebouwd.
. In de bestaande voorraad zijn veel voor starters bereikbare woningen aanwezig. Gelet op de

demografische ontwikkelingen zullen de komende jaren veel woningen beschikbaar komen, ook in
de kernen.

. Het instrument starterslening blijkt een veel effectiever instrument voor starters om hun eerste
woning te verwerven. Onlangs is de 300e starterslening verstrekt. Hiervan zijn er 270 voor
bestaande woningen. Doordat de provincie van elke lening 75o/o financiert, kunnen we met relatief
weinig middelen deze ondersteuning bieden.



@Piiöh
I.M.T7

Motie

Onderwerp: starterswoningen

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d,d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

¡ er in Weert sprake is van een tekort aan starterswoningen;
. de behoefte aan starterswoningen groot is;

Draagt het college op om in 2018 in Weert en in de kerkdorpen plekken aan te wijzen voor de
realisatie van in totaal 50 extra starterswoningen, de planvoorbereiding hiervoor te starten en de
raad hierover te informeren,

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie PvdA,

M. Zaaboul


